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Abstract (en)
The hinged lid (3), e.g. for a glass container containing a product in paste, granule or powder form, especially a cosmetic or soluble coffee, is
attached by a hinge (4) to a ring (2) which fits onto the container. On the opposite side to the hinge the ring is equipped with a locking tongue
(9) with a lug (10) which clips into a recess (8) in the lid when closed. In addition, the ring has a skirt (11) with an inner seal of foam or a foam/
cardboard compound. The foam can be, e.g. of polyethylene with a polypropylene coating. The lid, ring and locking tongue assembly are made from
polypropylene or, for example, from polyolefin or polystyrene. It can be moulded in one piece, e.g. by injection moulding.

Abstract (fr)
L'invention concerne une fermeture a charniere (1) pour récipient, cette fermeture comportant une bague (2) adaptée pour s'engager sur le bord de
I'ouverture dudit récipient, ainsi qu'un couvercle (3) relié par une charniere (4) a la bague et appuyant sur celle-ci en position de fermeture, dans
laquelle la bague comporte, du c6té opposé a la charniére, une languette de verrouillage (9) avec un ergot (10), montée a charniére sur ladite
bague et prévue pour se loger dans un évidement (7) correspondant du couvercle, ledit ergot (10) encliquetant lors de la fermeture dans une alvéole
(8) située dans le haut de I'évidement du couvercle. <IMAGE>
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